
Møde med klubbens folkeracekørere Sæby d. 26/2-2018. 
 
Fremmødte : 57. 
 
Anders fortæller at der har været møde med repræsentanter fra Ikast-Esbjerg-Kolding- Fsas. De 4 klubber 
har et ønske om et samarbejde angående afholdelse af et jysk mesterskab. Hvor deres plan er at køre efter 
2017 reglementet. 
 
Kim       : Vil disse klubber så erstatte  DM-afdelingerne med jysk mesterskab ? 
Anders : Ja hvis der gives tilladelse fra DASU. 
 
John     : Har klubben regnet på økonomi’en ved at køre jysk kontra DM ? 
Anders : Nej  
 
Steffan : Syntes ikke vi skal snakke så meget om økonomi’en men måden som det nye reglement sæson 
2018 er kommet frem på. 
                Syntes det er gjort på udemokratisk vis. Havde været bedre der havde været en overgangfase på 
måske 1 eller 2 år. 
 
Forsamlingen stemmer for at klubben skal arbejde videre med at der kan laves jysk mesterskab. 


